
PO proponuje zmiany w LP

Dodano: 25.11.2022

Podczas konwencji programowej PO padły ciekawe propozycje związane z Lasami Państwowymi i
ochroną środowiska.

 

Podczas  konwencji  programowej  PO  24  listopada  2022  r.  padły  propozycje  zmian  w
funkcjonowaniu Lasów Państwowych i  podejścia do ochrony środowiska.  Z perspektywy
osób związanych bezpośrednio z pracą w lesie najistotniejszy wydaje się pomysł zwiększenia
obszaru wyłączonego z wycinki do 20%, ograniczenie wywozu drewna nieprzetworzonego za
granicę czy utworzenie nowych oraz powiększenie już istniejących parków narodowych.

 

Poza  tym,  zgodnie  z  wizją  polityków Platformy  Obywatelskiej,  nad  działaniem Lasów 
Państwowych powinna czuwać rada społeczna. Same LP miałyby kierować więcej środków
na  ochronę  przyrody,  a  dopłaty  do  spalania  drewna  w  elektrowniach  powinny  być
przekierowane na rozwój OZE.

 

Bardzo podobne propozycje padły ze strony polityków związanych z Polską 2050 Szymona
Hołowni:  mówiono o zwiększeniu kontroli  nad LP,  wyłączeniu 20% lasów z  gospodarki
surowcowej, podwojeniu powierzchni Parków Narodowych i skierowanie polskiego drewna
do krajowych przedsiębiorców.
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